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Styrelsemöte PROTOKOLL 2022-10-10 
 
 

1. Mötets öppnande  

Greger öppnade mötet. 

2. Val av sekreterare 

Fredrik Eriksson Sundin 

3. Val av protokolljusterare  

Magnus Carnerud 
4. Mötesdeltagare/röstlängd  

Stefan Lundin, Magnus Carnerud, Olov Nilsson, Kent-Erik Johansson, Greger 

Klingvall, Fredrik Bengtsson, Fredrik Eriksson Sundin 

5. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes med lite justeringar. 

6. Genomgång av Uppgiftslistan (utgick till förmån för hemsidelösning, punkt 8a) 
a) Numera under punkten 

https://mail.google.com/chat/u/0/#chat/space/AAAAYHbPeYo 

7. Ekonomin  

a) Bil -ok 

b) Cross - ok 

c) Enduro - ok 

d) Huvudkonto - ok 
 

8. Rapporter / Frågor   

a) Avveckling av hemsidan i IdrottOnline, vi kollar på förslaget med 

Laget.se som hemsideleverantör. 

https://www.rf.se/bidragochstod/it-

tjanster/Nydigitalinriktningmot2025/AvvecklingavhemsidaiIdrottO

nline/ 
Slutsatser: Mycket reklam som stör men vi väljer att fortsätta med 

gratisversion av laget.se en stund till. 

 

b) Möte med kommunen den 6/10 

Ett mycket givande möte där det framkom att det finns anställd 

på Hallsbergs kommun som kan hjälpa oss med 

bidragsansökningar.  
Kommunen vill gärna ha information om vad som händer inom 

klubben och kunna publicera info utåt till kommuninnevånarna 

och lokala politiker. 

 

c) Kent-Erik tog på sig uppgiften att räkna på vad en 

uppfräschning av garaget skulle kosta, det får han gärna göra 

☺. 
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9. Beslut 

a) Vi skapar en ny facebookgrupp för styrelsen. 

10. Övriga frågor  

a) Styrelse 2023/årsmöte – bestämdes att vi kommer vara i 

bilstugan, samtliga vill vara kvar i styrelsen. 

b) Vinterförberedelser – bestämdes att det blir arbetsdag den 

22/23 – Oktober. 
11. Nästa styrelsemöte  

 

2022-11-14 
2022-12-12 

Mötet avslutas 


